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Geachte heer Garnier,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Is het u bekend dat er nog veel onbeantwoorde vragen zijn bij ouders? Zo ja, op welke manier zijn 
deze ouders geïnformeerd? En wanneer is met de ouders gecommuniceerd? 
 
Antwoord 1: 
Op maandag 18 juli jl. zijn ouders geïnformeerd door onderwijsstichting MosaLira door middel van 
een nieuwsbrief. Op vrijdag 22 juli zijn ouders geïnformeerd over de praktische gevolgen door middel 
van een e-mail. Het is begrijpelijk dat er vragen zijn. Deze kunnen worden gesteld aan zowel de 
onderwijsstichting als de gemeentelijke vertegenwoordiging.  
 
Vraag 2: 
Bent u het met ons eens dat deze kwetsbare kinderen niet gebaat zijn bij deze veranderingen? 
 
Antwoord 2: 
Het is bekend dat het IvOO onderwijs biedt aan leerlingen met een extra onderwijsbehoefte (zowel 
didactisch als pedagogisch) dat vraagt om een veilige, kleinschalige, gestructureerde, en een op de 
individuele leerling afgestemde leeromgeving en leerkrachtgedrag. 
 
Vraag 3: 
Bent u ook op de hoogte van het feit dat er meerdere groepen gelijktijdig een klaslokaal moeten gaan 
delen? 
 
Antwoord 3: 
Het gebouwgebruik van zowel de onderwijsruimtes in het Bonnefanten College als in de tijdelijke 
units is onderzocht en uitgewerkt door onderwijsstichtingen MosaLira, LVO en de gemeente. Met de 
huur van deze tijdelijke onderwijsunits wordt voorzien in voldoende klaslokalen.  
De tijdelijke units kunnen op zijn vroegst worden geplaatst vanaf oktober, voornamelijk vanwege 
grote schaarste in de markt. Hierdoor volgen de leerlingen de eerste weken van het nieuwe 
schooljaar onderwijs in het Bonnefanten College in combinatie met het gebruik van de reeds 
aanwezig tijdelijke units bij de Campus Special Needs aan de Porseleinstraat.  
Deze ruime units maken het mogelijk om groepen tijdelijk te combineren en deze groepen zullen les 
krijgen van 2 leerkrachten die zorgen voor het gedifferentieerd aanbod  
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Door middel van samenwerking met het Bonnefanten College en inroostering van lessen en 
personeel doen we ons best om de bewegingen tussen deze locaties zo beperkt mogelijk te houden 
en worden leerlingen bij verplaatsing begeleid.  
 
 
Vraag 4: 
Bent u het ook met ons eens dat portacabins niet meer van deze tijd zijn en dat zij niet voldoen aan 
de doelstelling van frisse scholen? 
 
Antwoord 4: 
Het inzetten van dergelijke onderwijsunits is altijd een tijdelijke oplossing. De units die worden 
geplaatst voldoen aan het bouwbesluit en aan het ‘Programma van Eisen Frisse Scholen klasse C’ 
voor wat betreft het binnenklimaat. Zo is er bijvoorbeeld voldoende daglichttoetreding, 
luchtverversing en klimaatbeheersing door middel van airco units.  
 
Vraag 5: 
In welke hoedanigheid heeft deze huisvesting bij u de prioriteit gezien de kwetsbaarheid van deze 
leerlingen? 
 
Antwoord 5: 
Het streven is om de leerlingen zo kort als mogelijk in de tijdelijke units te huisvesten. Daarnaast 
gaan we de komende periode, vooruitlopend op het IHP VO, op zoek naar een meer duurzame 
huisvestingssituatie. Hiermee heeft de huisvesting van het IvOO zeker de aandacht. 
 
Vraag 6: 
U stelt dat deze portacabins voor minstens één jaar in gebruik worden genomen? Betekent dit ook 
dat er binnen dit tijdsbestek geen geschiktere oplossing voorhanden is? 
 
Antwoord 6: 
Zie antwoord vraag 5. 
 
Vraag 7: 
Tevens worden er enkele portacabins van het CSN in gebruik genomen. Leerlingen dienen dan de 
weg over te steken. Op welke manier wordt de veiligheid van deze leerlingen gewaarborgd? 
 
Antwoord 7: 
Zie antwoord vraag 3. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 

 
 
 
 
 
 
Johan Pas 
Wethouder Wonen, Onderwijs, Studentenstad en Welstand 


